
1 
 

         

                Protokół nr 33/21 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 13 grudnia 2021 r. 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

komisji dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopeć. Na statutową liczbę 12 radnych  

w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 9 członków komisji, pozostali dołączyli w czasie 

obrad (radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja 

oraz zalogowali się do systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams). Przewodniczący 

stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz że obrady Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. Komisja został przeprowadzona w trybie 

określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z  2020r. poz. 374, z późn. 

zm.), za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams systemu eSesja.  

Obrady rozpoczęto 13 grudnia 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:27 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

1. Andrzej Kopeć -Przewodniczący komisji; 

2. Tomasz Scheller - Wiceprzewodniczący komisji; 

3. Grzegorz Chudomięt; 

4.  Ewa Czubek;  

5. Wiesław Fąfara; 

6. Andrzej Kopacki;  

7. Jacek Król; 

8. Adam Oczoś; 

9. Fabian Pszon; 

10. Ewa Stogniew; 

11. Dominik Szustakiewicz; 

12. Ireneusz Wiśniewski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  

i społeczno-gospodarczych;  

2. Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ; 

3. Joanna Hariasz, skarbnik miasta; 

4. Zbigniew Romanowicz, sekretarz miasta; 

5. Monika Orpel-Śmigielska, kierownik-koordynator Biura Prawnego; 

6. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

i Planowania Przestrzennego; 

7. Agnieszka Zimny-Ilnicka, kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego w 

Kędzierzynie Koźlu; 

6. Beata Kaczyńska-Pogwizd, kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki w 

Kędzierzynie Koźlu; 
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7. Beata Pierzchlewicz, kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych w 

Kędzierzynie Koźlu; 

8. Teresa Głuszek, kierownik Wydziału Biura Informacji i Promocji Miasta; 

9. Bożena Jankowska, kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania; 

10. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie- Koźlu; 

11. Ewa Krahl, dyrektor MZOOiW w Kędzierzynie-Koźlu;   

12. Gabriela Helbin-Golasz, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa; 

13. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia; 

14. Józef Muc, kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego w Kędzierzynie-Koźlu;  

15. Jacek Bednarek, kierownik Wydziału Informatyki i Ochrony Informacji w Kędzierzynie-

Koźlu;  

16. Teresa Głuszek, kierownik Informacji i Promocji Miasta w Kędzierzynie-Koźlu ; 

17. Maciej Barć, kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej w Kędzierzynie Koźlu;  

18. Marek Mazurkiewicz, kierownik Wydziału Zarządzania Drogami w Kędzierzynie-Koźlu; 

19. Piotr Pabisz, dyrektor Miejskiego Zakładu Cmentarnego w Kędzierzynie-Koźlu, 

20. Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w 

Kędzierzynie-Koźlu, 

21. Tomasz Radłowski, dyrektor Miejskiego Ośrodka, Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie 

Koźlu; 

22. Piotr Gabrysz, dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie Koźlu; 

23. Aleksy Ptaszyński, komendant Straży Miejskiej w Kędzierzynie-Koźlu;  

24. Piotr Pękala, kierownik Biura Komunikacji Medialnej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że radnym został przesłany 

proponowany porządek obrad w brzmieniu:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2022 w zakresie działania komisji wraz 

z autopoprawką I. 

4. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035 

7. Propozycje planu pracy komisji na 2022 rok.  

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że do wprowadzenia do porządku 

obrad wpłynął projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżety Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2021.  

Poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad ww. projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) Grzegorz Chudomięt 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (3) Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) Ewa Czubek , Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zaproponował wprowadzić ww. projekt w punkcie 7, 

pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

3. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2022 w zakresie działania komisji. 

4. Zaopiniowanie autopoprawki do projektu budżetu miasta na rok 2022 r. 

5. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżety 

Gminy Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021. 

9. Propozycje planu pracy komisji na 2022 rok.  

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. 

Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2022 (zarządzenie, projekt budżetu miasta wraz 

z załącznikami stanowią załączniki do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie skarbnik miasta. 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta szczegółowo poinformowała o realizacji zadań oraz wyjaśniła 

o zmianach w załączonej autopoprawce. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, zapytał o projekt budżetu na 2022 

r. w którym wydatki bieżące przewyższają dochody bieżące co jak stwierdził jest precedensem 

w historii uchwalanych w gminie budżetów. W takiej sytuacji z bieżących dochodów gmina 

nie wygospodaruje na inwestycje żadnych pieniędzy, co więcej, więc należy znaleźć 7 mln. zł 

z innych źródeł, niż podatki, dotacje, podwyżki, subwencje aby pokryć wydatki bieżące. 

Zapytał co wpłynęło na to, że nie osiągnięto nadwyżki operacyjnej a wręcz osiągnięto deficyt 

operacyjny. Sprawdzał budżetu innych, pobliskich gmin i ustalił, że nasza gmina nie jest 

wyjątkiem. Jedynie w gminie Brzeg zrównoważono dochody bieżące z wydatkami bieżącymi. 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że wiele gmin ma ten sam problem, mają niedobór 

dochodów nad wydatkami. Wydatki bieżące rosną szybciej niż dochody. Po uchwaleniu planu 

Nowego Ładu przez rząd, zmieniły się bardzo wyliczenia PIT dla społeczeństwa. Co ma wpływ 

na zmniejszenie wpływów. Wszystkie gminy uzyskały informację od Ministra Finansów, że 

gminy do 28 grudnia br. powinny otrzymać dodatkową subwencję ogólną, która w części miała 

uzupełnić te niedobory, które w przyszłym roku będą mniejsze, min. z udziału w PIT i wejdą 

do tzw. wolnych środków. Samorządy informowały, że jeżeli PIT nisko spadnie, będą miały 

problem, więc w październiku zmieniono ustawę o dochodach i wprowadzono, taką możliwość 

na rok 2022, że wydatki bieżące mogą być wyższe niż dochody i mogą być finansowane z tzw. 

wolnych środków. Głównym źródłem jest to, że rosną wydatki na wynagrodzenia, oświatę, 

energię i na wszystkie usługi np. na ratowników o 200 tys. zł. Więc jest 7 mln. zł niedoboru, 

ale skarbnik ma nadzieję, że po realizacji budżetu, ten niedobór będzie na zero lub bardzo mały. 
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Wszystkie wydatki zostały obcięte, jeżeli będzie zła sytuacja, planują zrezygnować w wielu 

wydarzeń.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć poinformował, że wzrost usług o 7% jest 

nieunikniony. Również realne wpływ do budżetu maleją, a gmina powinna zachować je na 

podobnym poziomie. Ze słów skarbnik miasta wynika, że gmina znalazła się w tej sytuacji, ze 

względu na zmianę przepisów prawnych. Czy można wprost powiedzieć, że te zmiany są 

związane z Polskim Ładem, czy te relacje już teraz wchodzą w życie i uderzają w samorząd 

obecnie czy w przyszłym roku.  

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że wzrosła kwota najniższego wynagrodzenia i 

wielu pracowników urzędu, jednostek, oświaty musi mieć podwyższone wynagrodzenie, co ma 

wpływ na budżet.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć czy w budżecie na 2022 r. wydatki na energie, 

wynagrodzenia zostały zaktualizowane.  

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że przy planowaniu budżetu, zaktualizowała 

wydatki na energię, wynagrodzenia, placówki oświatowe publiczne i niepubliczne oraz na już 

podpisane umowy 2-3 letnie dot. min, zimowego oczyszczania dróg, ratowników, utrzymania 

osób w domach opieki.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć poinformował, że jego zdaniem nadchodzą trudne 

czasy dla samorządów gminnych i działania rządu zmierzają w takim kierunku, aby pozbawić 

samorządy samorządności i zmusić je do tego, aby o środki na inwestycje zwracać się do 

administracji centralnej i od woli kogoś w Warszawie będzie zależało jaki poziom inwestycji, 

będzie realizowany w gminach.  W jego ocenie jest to powrót do centralnego sterowania. Na 

ten moment wygląda to źle. Kolejno przewodniczący zapytał czy w ślad za autopoprawką, 

zaktualizowano załącznik nr 8. 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że do sesji załącznik zostanie zaktualizowany  

w kwestii sześciu zadań, nie ma wartości całkowitych zadań, gdyż kwoty na sześć zadań zostały 

przeniesione, zwiększenie dotyczy zamku w Koźlu z kwoty 2 mln. zł kwota zostaje zwiększona 

na 2,5 mln.zł, modernizacje kuchni w PSP Nr 6 kwota zostaje zwiększona na 300 tys. zł, zostają 

zwiększone kwoty na zadania dot. ul. Dworcowej, Krzywej, Wyspiańskiego, budowę przystani 

kajakowej w Sławięcicach kwota zostaje zwiększona na 300 tys. zł  oraz zostały zwiększone 

środki otrzymane z dofinansowania, czyli dokumentacje oraz żłobek Nr 10 zwiększono o kwotę 

510 tys. zł oraz zadania o charakterze ekologicznym  np.. ekologiczne oraz rewitalizacja 

obiektów MOPS i MOSiR o kwotę 640 tys. zł.   

Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć zapytał o dużą kwotę wolnych środków wartość 

wynosi 22 mln zł, czy zadania nie zostały zrealizowane w zeszłym roku. 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że w tej kwocie została ujęta kwota 8 mln zł. 

obiecane do otrzymania. Występują nadwyżki dochodów nad wydatkami. Nie został jeszcze 

uruchomiony kredyt.  

Radny Andrzej Kopacki zapytał o zadanie nr 26 dot. przebudowy ul. Piastowskiej, przesunięte 

na kolejny rok, zapytał czy kwota 50 tys. zł wystarczy na realizacje tego zadania.  

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że na kolejny rok 

planowane jest wykonanie tego zadania.  
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Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie projekt budżetu miasta na rok 

2022. 

Monika Orpel-Smigielska, mecenas wskazała, aby poddać pod  głosowanie osobno budżetu na 

2022 r. oraz kolejno autopoprawki do projektu budżetu miasta na rok 2022 r. który wynika z 

szczególnej regulacji głosowania na trybem prac dot. uchwały budżetowej dot. zasady 

niezmienności budżetu.  

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” –  4, pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

 

Ad 4. 

Zaopiniowanie autopoprawki do projektu budżetu miasta na rok 2022 r. (autopoprawka stanowi 

załączniki do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, nawiązując do przedstawionych dokumentów, 

otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

do projektu budżetu miasta na rok 2022 r. 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” –  4,pozytywnie 

zaopiniowała autopoprawkę do projektu budżetu miasta na rok 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 
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Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035 wraz  

z autopoprawką (zarządzenie, projekt WPF wraz z załącznikami stanowi załączniki do nin. 

protokołu). . 

Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie skarbnik miasta. 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta szczegółowo poinformowała, że ww. projekt jest 

konsekwencją uchwały budżetowej. W autopoprawce do WPF wprowadzono zadania 

wprowadzone autopoprawką do projektu budżetu oraz zadania które mają przełożenie na lata 

następne.  

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję nikt nie zgłosił chęci zabrania 

głosu, poddał pod głosowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035 

wraz z autopoprawką. 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” –  4, pozytywnie 

zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035  

wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jacek Król, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

 

Ad 6. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021  

(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie skarbnik miasta. 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta poinformowała, że ww. projekcie wprowadzono dochody 

otrzymane z Ministerstwa Infrastruktury na przejścia dla pieszych już wykonane na zadaniach 

inwestycyjnych, otrzymano  420 tys. zł. Kolejno otrzymano dodatkową subwencję oświatową 

w wysokości 435 tys. zł. W żłobkach i przedszkolach zmniejszyła się dotacja, z uwagi na 

absencję dzieci, dochody nie zostaną zrealizowane.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć dopytał o zadanie dofinansowania dot. tworzenia 

dokumentacji pod tworzenie warunków mieszkaniowych, na co zostaną wydane pieniądze, jaka 

dokumentacja zostanie tworzona.  Zapytał o kwotę dofinansowania w procentach.  

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że dot. to tworzenia 

dokumentacji SIM, na razie nie zdecydowano jakim zakresie zostanie wykonana dokumentacja, 
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również planują wesprzeć dokumentację dla MZBK na mieszkania wspomagane. 

Dofinansowanie w 100 procentach.  

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie miasta na rok 2021 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,przeciw” – 2, „wstrzymujących się” –  3, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jacek Król, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

 

Ad 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2035(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję nikt nie zgłosił chęci zabrania 

głosu, poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” –  4, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

 

Ad 8. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżety Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2021 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
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Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie skarbnik miasta. 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta poinformowała, że ww. projekcie wskazano propozycję 

przeniesienia na pięć zadań, dot. budowy ścieżki rowerowej osiedle Pogorzelec z osiedlem 

Kłodnica, koncepcja budowy przejścia pieszo rowerowego przy ul. Dunikowskiego przy stacji 

paliw, partnerstwo w ramach użyteczności publicznej , klimatyzacja budynku urzędu miasta, 

modernizacja nawierzchni na budynkach sportowych. Również zostało opisane dlaczego jej 

propozycja przeniesienia zadań na środki niewygasające, gdyż występują opóźnienia w 

realizacji robót.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków z budżety Gminy Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane 

kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021. 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” –  2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Król, Tomasz Scheller, Ireneusz Wiśniewski 

 

 

Ad 9. 

Przyjęcie planu pracy komisji. 

PLAN PRACY KOMISJI FINANSOWO – GOSPODARCZEJ RADY MIASTA 

KĘDZIERZYN-KOŹLE NA ROK 2022 

STYCZEŃ 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

LUTY 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Analiza i ocena pomocy udzielonej przez gminę przedsiębiorcom w roku 2021  

w związku z trwającą pandemią. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

MARZEC 

1. Ocena działalności Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o. oraz 

realizacji wyznaczonych tej spółce celów. 

2. Opiniowanie projektu uchwał. 
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3. Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 

KWIECIEŃ 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Analiza funkcjonowania Wodnego OKK-a za 2021 r. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

MAJ 

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 rok. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

CZERWIEC 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

3. Analiza przebiegu procedur przetargowych do zadań inwestycyjnych przewidzianych 

do realizacji w budżecie. 

 

LIPIEC  Przerwa wakacyjna. 

 

SIERPIEŃ 

1. Analiza funkcjonowania Związku Międzygminnego „Czysty Region”. 

2. Przegląd wyników finansowych spółek z udziałem gminy. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

WRZESIEŃ 

1. Wykonanie dochodów i wydatków w pierwszym półroczu 2022 r. 

2. Przegląd wyników finansowych i analiza funkcjonowania spółki Miejski Zakład 

Komunikacyjny Sp. z o.o. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

PAŹDZIERNIK 

1. Omówienie zmian w WPF wprowadzonych w 2022 roku 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Ocena stanu zaawansowania inwestycji zaplanowanych do realizacji w budżecie 

miasta. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

LISTOPAD 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

GRUDZIEŃ 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2023. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Komisja jednogłośnie 11 głosów ,,za” przyjęła plan pracy na rok 2022 r.  
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam 

Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek  

 

Ad 10. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 24 stycznia 2022 r. o godz.16:00. 

 

Ad 11.  

Zakończenie obrad  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, podziękował za aktywne uczestnictwo  

w posiedzeniu komisji, po czym zakończył obrady o godz. 17:27.  

 

Protokołowała A. Dworaczek 

                                                             PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 

 

                     Andrzej Kopeć (-) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


